
Plán, který Otec nezasadil
Plán, který Otec nezasadil, pochází z porušitelného semene
Adama. Toto osivo nepodléhá Boží vůli. Je to nepřátelství
osivo a vše, co se narodí, nemůže spatřit království Boží
“Protože smýšlení těla je nepřátelství vůči Bohu, neboť to
není předmětem zákona Boha, ani ve skutečnosti může být” (Řím
8: 7).

Plán, který Otec nezasadil
Při jedné příležitosti stál Ježíš v synagoze v Nazaretu, a dal
mu knihu Izaiáše. Když otevřel knihu, našel text, který četl,
“Duch Páně je nade mnou, proto že pomazal mne, kázati chudým
poslal mne léčit zlomené, kázat vysvobození zajatců, a zrak
restaurování.  nevidomým,  aby  v  svobodu  těch,  kteří  jsou
utlačováni, aby vyhlásil léto Páně … “(Lukáš 04:18 -19).

To je, když Ježíš řekl lidu: “Dnes se Toto Písmo je splněna v
uších” (Lukáš 04:21).

Když Ježíš byl mezi muži, Duch Boží byla v něm (John 10:30).
Ježíšovo poslání bylo přinést dobrou zprávu chudým v duchu
(Matouš 5: 3). Byl poslán do utěšit zlomené srdce. Ježíš se
představoval jako je svoboda pro zajatci hříchu.Slepý, Ježíš
je světlo. Utlačováni hříchem najít svobodu v Kristu. Ježíš
slavnostně čas (rok), kdy jsou lidé přijatelné před Bohem (2
Korintským 6: 2).

Izajáš prorokoval, že poté, co Ježíš plnit své poslání, muži
by byl nazýván stromy spravedlnosti, výsadby Hospodina, že Bůh
může být oslaven.

Prostřednictvím práce vykonané Kristem, muži by být nazýván
justice plantáž, tedy “zasadil otec rostliny”.

https://estudobiblico.org/cs/plan-ktery-otec-nezasadil/


Boží  slovo  (evangelia)  je  semeno,  které  vyvolává  “stromy
spravedlnosti” “To je tedy podobenství: Símě jest slovo Boží”
(Lukáš  08:11).  Rostliny  zasadil  Otce  pochází  z  neúplatný
semen, což je slovo Boží (1 Petr 1:23).

Kristus je rozsévač, a všichni ti, kteří zvěstují dobré zprávy
evangelia “Rozsévač rozsívá slovo” (Marek 4:14). Ale zasít
slovo, musíte se rodí z Boží vůle. Musíte být oprávněna být
dítě Boží (Jan 1:12 -13).

Neexistuje žádný způsob, jak slovo evangelia, pokud se člověk
nerodí ní. Jinými slovy, je možné pouze u člověka k produkci
ovoce rtů, které hlásí Christ, poté, co je generován slovo.

To je důvod, proč evangelium je Boží moc všem, kdo věří (1 Kor
01:18; 1. Korintským 2: 5, Rom 1:16).Evangelium je moc od
Boha, který dává život lidem.

Ježíš  přišel  “…  obnovit  zrak  slepým…”,  ale  farizeové  a
zákoníci věřil, že oni měli dokonalou představu o nebeských
věcí.Mise, že Ježíš přišel si uvědomit, nebyl pozorován u
těch, kteří věřili, že oni měli dokonalý výhled “A Ježíš řekl
jemu: Přišel jsem na tento svět k soudu, aby ti, kdo nevidí,
může vidět, a ti, kteří vidí může být slepý. A někteří z
farizeů, kteří byli s ním slyšel, řekli jemu:, jsme slepí
Ježíš jim řekl: Kdybyste byli slepí, měli byste mít žádný
hřích, ale teď říkáte: Vidíme, protož hřích váš zůstává “(John
9:39 -41).

Ježíš přišel pro nemocné, ale náboženský věřil, jsou samy o
sobě:  “Když  to  Ježíš  uslyšel,  řekl  jim,  ne  zdravý,  kteří
potřebují lékaře, ale spíše ti, kteří jsou nemocní, Nepřišel
jsem volat spravedlivé, ale , ale hříšných ku pokání “(Marek
2:17).

Ale  proč  jsou  farizeové  a  zákoníci,  kteří  byli  v  úvahu?
Vzhledem k tomu, že věřili, že jsou děti Boží, poněvadž jsou
potomci Abrahamovi “Řekli jsme se nenarodili ze smilstva, máme
jednoho Otce, i Boží” (Jan 8:41).



Farizeové a zákoníci byly správné? Byly to děti Boha tím, že
jsou potomci Abrahamovi? Ne! Děti Boží pocházejí ze stejné
víry Abrahamovy, věřícím a ne porušitelného osivo patriarchy
sestupu “Takže ti, kteříž jsou z víry, docházejí požehnání s
věrným Abrahamem” (Gal 3: 9).

Pro muže je požehnán jako věrným Abrahamem, to znamená, že
děti z Nejvyššího, je třeba věřit v Boží slovo, jak Abraham
věřil, a že to bude pro spravedlnost. Bůh nikomu nestraní a
všichni, kdo věří jako Abraham věřil, jsou odůvodněny Jeho
milosti.

Když se Abraham uvěřil Bohu, on se stal spravedlnost stromu,
rostlina  Pán  zasadil  (zdůvodnit).  Nicméně,  jejich  tělesné
potomci nedosáhl ve stejném stavu přEd Bohem.

Jako syn Abrahama je procvičit skutky Abrahamovy, to znamená,
že věřit v Boží slovo. Obdržíte neporušitelné semeno v srdci.
To je dílo Boží: věřit v jednom poslal (Jan 8:39; Jan 6:29).
Abraham provedl skutky Boží, protože věřil v Boha, ale jejich
potomci, svěřené v těle, které je v jeho původu, nevěřil, že
Bůh poslal, a proto se ani věřit v Boha.

Farizeové a zákoníci byli potomci Abrahamovi (John 08:37), ale
oni nebyli děti Boží. Mysleli si, že to bylo dost vyznávají,
že jsou potomci Abrahamovi dosáhnout Boží synovství (Mt 3: 9).

Farizeové a zákoníci nebyli rostliny vysazeny od Boha (nevěřil
v Krista), a proto by bylo roztrhané (pravděpodobný Božím
soudem) “Ten, kdo v něho věří, není souzen, ale kdo nevěří, je
již odsouzen, protože on nebyl věřil v jméno jednorozeného
Syna Božího “(Jan 3:18).

Víme,  že  ti,  kteří  nevěří  v  Krista,  jsou  rostliny  nejsou
zasadil Otcem, a ti, kteří věří, jsou stromy spravedlnosti,
rostliny, které náležely k Otci.

Ale kdy a kde zlí muži byly vysazeny, protože všichni lidé
jsou rostliny?



Židé za to, že byli děti boha tím, že potomci Abrahama v těle.
Oni zapomněli, že Abraham obdržel Boží synovství, když uvěřil
Bohu, a počteno za spravedlnost.

Ačkoli Židé byli potomci Abrahama podle těla, ale byly ještě
děti Adama, as Božím dítětem je možné pouze skrze víru.

To znamená, že všichni lidé narození v Adamovi jsou rostliny,
které Otec ne zasadil. Tam jsou stromy spravedlnosti, a proto
se výsadba Pána!

Abraham  byl  potomkem  Adama,  masa,  a  tvořil  tělesný  děti.
Jejich potomci se počat v hříchu, stejně jako všichni lidé
jsou  koncipovány  “Aj  v  nepravosti  zplozen,  a  v  hříchu  mě
počala má matka” (Ž 51: 5).

Skrze Abrahamovu víru se stala rostlina, která Otec zasadil,
protože to bylo odůvodněno Bohem. Ale jejich potomci nadále
generovány podle těla Abraham, který se vztahuje k Adamovi.

I když Abraham dosáhl stavu duchovního člověka věřit v Boží
zaslíbení, ale on pokračoval mít děti podle těla, úplatný
účastníky osiva Adama.

Ty narodil z Boha, jsou vytvořeny pouze duchovní mužů. Abraham
byl Syn Boží skrze víru, a jen ti, kteří věří v Boha jako
věrným Abrahamem, jsou generovány z něj.

Lidstvo  je  plodina  z  porušitelného  semene  (což  nezůstane
navždy), semeno Adama. Každý muž, který přichází na svět, jsou
rostliny, které Otec není zasadil, a to je důvod, proč Bible
říká, že všichni zhřešili a jsou daleko od Boží slávy.

Pro narodilo z těla, muž vůle a krve, lidé přicházejí na svět
v odsouzení. Teprve poté, co se znovu narodil, v souladu s
Boží vůlí (Spirit) a neúplatný semene (voda), člověk se stává
výsadba Pána.

“A všichni vaši lidé budou spravedliví, zdědí zemi na věky,
pobočku  mého  výsadby,  dílo  mých  rukou,  že  mohu  být



oslavován”  (Izaiáš  60:21).

Chcete-li se znovu narodí, je nutné, aby se zasadil o Bohu
(pobočka  mé  výsadby).Nové  stvoření  v  Kristu  je  generována
výhradně dílo Božích rukou. Neexistuje žádný muž se aktivně
podílet na znovuzrození, protože to je sláva Bohu sám Patří.

Pro člověka, aby se zasadil o Otcem člověk musí věřit v Boží
slovo, které říká: “Podívej se ke mně, a být spaseni, všechny
končiny země: já jsem Bůh silný, a není žádného” (Izaiáš 45:22
). Kdo se podívá na autora a finišer naší víry je, protože on
věřil, že jen Bůh ho může zachránit.

Kdo nevěří v jednorozený Syn Boží dělá to vypadat, a trpí
následky hříchu v stejným způsobem, že pokousal hadi v poušti,
která vypadala ne (věřit) na drzé hada trpí, v době, kdy
Hebrejci překročili poušťcesta do zaslíbené země!

Plán, který Otec nezasadil, pochází z porušitelného semene
Adama. Toto osivo nepodléhá Boží vůli. Je to nepřátelství
osivo a vše, co se narodí, nemůže spatřit království Boží
“Protože smýšlení těla je nepřátelství vůči Bohu, neboť to
není předmětem zákona Boha, ani ve skutečnosti může být” (Řím
8: 7).

Rostliny, které nebyly osázeny Bůh bude vykořeněné, protože
nestojí rozsudek: “Proto bezbožné nebude stát na soudu, ani
hříšníky v shromáždění spravedlivých” (Žalm 1: 5).

V tomto ohledu, předpověděl Jana Křtitele: “A nyní také sekera
je kladen na kořeni stromů každý strom, který nenese dobré
ovoce, bude vyťat a hozen do ohně” (Matouš 03:10).

Zatímco farizeové a zákoníci i nadále tvrdit, že jsou děti
Boží tím, že potomky Abrahama, bude produkovat špatné ovoce,
což ukazuje, že oni nebyli Otec zasadil rostliny a za podmínky
Božího hněvu.

Pouze stromy, které produkují dobré ovoce, to je, kdo se hlásí



blízkost království nebeské (Krista), zůstane navždy (Židům
13: 15). Tam budou sníženy, pro Boha sám zasadil je a bude
navždy díla Božích rukou. Snímání (rostliny) zasadil Bohem.


